

**Algemene Ledenvergadering 28 oktober 2022**  
**van 19.45 - 22.05 uur te Papendal**

*Aanwezig:*

**Bestuur**

Mark Ribbers (voorzitter)  
Huub Scharenborg (secretaris)  
Marco Stoute (penningmeester)  
Frank Koelewijn (algemeen)  
Nynke de Jong (pr & communicatie)  
Lenneke van der Heide (algemeen)  
Ron van Ommeren (ICT)

*Afwezig:*

-

**Bonds bureau**

Mark Huizinga (directeur)  
Jochem Schutten  
Nicole Snijders (notulen)

**Ereleden**

Eddy te Woerd, tevens beheerder Shirtshop  
Hans te Velthuis, tevens voorzitter PC

**Aanwezige SBN-leden in totaal, exclusief bestuur:**

Er waren 45 leden aanwezig tijdens de ALV.



Agenda:

1. Opening en mededelingen door voorzitter
2. Conceptnotulen voorjaars-ALV 22 april 2022
3. Mededelingen najaars-ALV 2022
  - a. Aftreden bestuursleden
  - b. Nieuw pakket ledenadministratie: Unify
  - c. Projectgroep 'Wat is survivalrun' is gestart
  - d. Projectgroep hoogte in hindernissen
  - e. Bezwaarcommissie is ingesteld
  - f. Survivalrundag
  - g. Rookvrije Sport
4. Verslag van de commissies over seizoen 2021/2022
  - a. Commissie ICT
  - b. Commissie Wedstrijdzaken
  - c. Parcourscommissie
  - d. Commissie Pr & Communicatie
  - e. Commissie Deskundigheidsbevordering
  - f. Commissie Technische Zaken
  - g. Werkgroep Duurzaamheid
5. Verantwoording Jaarplan seizoen 2021/2022
6. Highlights uit jaarverslag 2021/2022
7. Verantwoording Jaarverslag seizoen 2021/2022
8. Samenvatting jaarrekening seizoen 2021/2022
  - a. Voorstel bestemming van het resultaat
  - b. Goedkeuring van de jaarrekening boekjaar 2021/2022
  - c. Goedkeuring van het bestuurlijke jaarverslag seizoen 2021/2022
  - d. Decharge over het gevoerde beleid
  - e. Decharge over het financiële beleid
9. Voorstellen ter stemming
  - a. Voorstel aanpassing zittingstermijnen
  - b. Voorstel dubbele kwalificatiepunten
10. Afscheid van bestuur/vrijwilligers
11. Rondvraag
12. Sluiting

### 1. Opening en mededelingen door voorzitter

Mark R. heet iedereen van harte welkom, speciaal de ereleden Eddy te Woerd en Hans te Velthuis. Bij binnenkomst heeft iedereen een gedrukt exemplaar van het jaarverslag ontvangen. We zijn blij met de mooie opkomst, hoewel minder dan de vorige keren, van 44 mensen, exclusief bestuur en bondsbureau (*later kwam er nog een lid binnen*). Bedankt daarvoor. Voor de pauze blikken de commissies en het bestuur terug op het afgelopen seizoen. In het tweede deel van de vergadering brengen we twee voorstellen ter stemming en we sluiten de avond af met het afscheid nemen van onze bestuursleden Frank Koelewijn en Huub Scharenborg, een aantal vrijwilligers en de rondvraag.

### 2. Notulen ALV 22 april 2022

De notulen zijn vooraf gepubliceerd op onze website. Er zijn geen vragen en of opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

### 3. Mededelingen najaars-ALV 2022

- a. *Nieuw pakket ledenadministratie*: Er is al een aantal ALV's bericht over de komst van het nieuwe CRM-pakket Unify. Daarbij hebben we helaas al vaak moeten zeggen dat de implementatie vertraagd is. Deze maand is besloten niet verder te gaan met de ontwikkelaar. Dat is spijtig, maar gezien de ontwikkelingen was dit de beste optie. We onderzoeken momenteel de mogelijkheden om met een andere partij te gaan samenwerken aan een nieuw pakket.
- b. *Projectgroep 'Wat is survivalrun' is gestart*: De projectgroep is inmiddels opgestart en de eerste gesprekken zijn geweest. We verwachten in december 2022 een tussenrapportage en er wordt een enquête onder de leden uitgezet. Medio volgend jaar volgt er een advies aan het bestuur. Het bestuur besluit of dit in de najaars-ALV zal worden ingebracht.
- c. *Projectgroep hoogte in hindernissen*: Dit onderwerp speelde vorig seizoen, toen heeft het bestuur besloten om het eerst beter uit te werken. Dat gebeurt nu. Zodra er een goed uitgewerkt voorstel ligt, zal dit gedeeld worden. Voorlopig blijft alles zoals het is. Een projectgroep zal in december 2022 een advies opleveren aan het bestuur over hoe om te gaan met de maximale hoogte. Het bestuur zal vervolgens bepalen of en met welke inhoud er een voorstel richting de voorjaars-ALV 2023 gebracht zal worden.
- d. *Bezwaarcommissie is ingesteld*: Het voorstel voor het instellen van een bezwaarcommissie is in de voorjaars-ALV 2022 aangenomen. De commissie is nu bemand en heeft al een eerste geval beoordeeld. Het bestuur heeft tot commissieleden benoemd: Carel Wolters (voorzitter), Teun de Laat, Willem

Warmerdam en Gerrit Harsevoort. Er is nog plaats voor één commissielid, dus als je iemand kent die hiervoor geschikt is, meld je dan.

*Vraag uit de zaal* (Kathy Oudenaller): 'Moet je als commissielid ook aanwezig zijn bij een run? Nee, dit is een onafhankelijke bezwaarcommissie. Naar aanleiding van een casus beoordeelt de commissie deze op basis van de input van alle partijen.

- e. *Survivalrundag*: We hebben op 3 september de 1<sup>e</sup> Survivalrundag georganiseerd met een mooie opkomst van 360 deelnemers. De eerste editie van de Survivalrundag was op 3 september in Utrecht. Momenteel worden alle aspecten geëvalueerd en wordt de feedback meegenomen naar de voorbereidingen voor een volgende editie. De intentie is om er een terugkerend evenement van te maken.
- f. *Rookvrije Sport*: De SBN is via NOC\*NSF aangesloten bij het actieplan Rookvrije Sport. Stap voor stap wordt gewerkt aan de ambitie om sporten en roken volledig van elkaar gescheiden te krijgen. De ambitie is dat in 2025 alle sportverenigingen en rookvrij zijn. Dit zal gefaseerd worden ingevoerd. De acties communiceren wij met alle TG's en WO's.

#### **4. Verslag van de commissies over seizoen 2021/2022**

De vertegenwoordigers van de commissies vertellen wat zij het afgelopen seizoen hebben gedaan.

- a. *Commissie ICT- interim voorzitter Ron van Ommeren*: Afgelopen seizoen hebben we kunnen herstarten in een nieuwe setting. Na een kennismaking hebben we als doel gesteld dat we ons meer gaan richten op een adviserende in plaats van een operationele rol, waarbij we ad-hoc adviseren over ICT onderwerpen aan bestuur en bondsbureau. Daarnaast ondersteunen we en leiden we TG's en WO's op in ICT applicaties. We gaan hier aankomend seizoen uitvoering aan geven.
- b. *Commissie Wedstrijdzaken – commissielid Sanne de Jonge*: Afgelopen seizoen is de BSR ingevoerd, dit is een groot succes. Dit blijkt ook uit een ledenenquête: de respons was iets minder dan vorige keer, maar nog steeds erg goed ingevuld. Verder zijn we bezig met het schalen van de zwaarte van de survivalruns middels icoontjes en de verkenning van duurzame opties van wedstrijdshirts i.s.m. werkgroep Duurzaamheid, dit project is inmiddels geheel overgedragen aan de werkgroep Duurzaamheid. Vanuit de jeugd is er versterking gekomen in de commissie met Tom Woollard. Maar we zijn nog zeker op zoek naar andere enthousiaste commissieleden!  
*Vraag uit de zaal* (Eric van den Ham): 'Het inschalen is moeilijk meetbaar te maken. Doen jullie dit in samenwerking met de Cie DB, gezien de mentale en

fysiologische impact?’ We laten dit eerst door de organisaties inschatten en daarna bij de deelnemers. Eric: ‘Dit kan helpen om het meetbaar te krijgen’.  
*Vraag uit de zaal:* ‘Zijn er veel reacties van de WO’s over de organisatie van de BSR?’ Sanne antwoordt dat dit onderwerp leeft, dat de reacties positief zijn en dat ook de ervaringen van WO’s worden meegenomen.

- c. *Parcourscommissie – commissievoorzitter Hans te Velthuis:* We hebben dit jaar een opleiding gedaan voor nieuwe PC leden, met als resultaat 8 nieuwe leden. We zijn bezig met een externe partij (studenten TU Delft), over berekeningen dynamische breeksterktes balken. De eerste bespreking heeft 6 september plaatsgevonden. Meer informatie volgt te zijner tijd.  
Er zijn momenteel 10 vacatures, we hebben deze hard nodig om aan de toenemende vraag van de controles te kunnen voldoen.  
*Vraag uit de zaal:* ‘De balken worden ieder jaar dikker, de kosten voor de WO nemen daardoor toe. De bond heeft reserves, kan er iets gebeuren in de vorm van een gezamenlijke pool van materialen?’ Hans antwoordt dat dit een rol is voor de cie TZ, maar dat we wel kijken naar de noodzakelijke diktes van de balken.  
*Vraag uit de zaal:* ‘Het wordt voor de PC lastig alles rond te krijgen. Bestaat er een kans dat wedstrijden niet door kunnen gaan door de krappe bezetting?’ Hans: ‘Zo erg is het nog niet, het gaat nog steeds goed. Soms moeten we alle zeilen bijzetten, maar als er veel afmelding komen is er wel een probleem.’  
‘Wellicht is het een idee hiervan een blog te maken om dit onder de aandacht te brengen?’ Hans antwoordt dat Elske Idzenga (Cie PR) heeft aangegeven een promotiefilmpje te maken voor de PC.
- d. *Commissie Pr & Communicatie – Emily Legtenberg:* Emily is pas 3 maanden bij de SBN betrokken, maar zal als nieuwe medewerker pr & communicatie meer sturing gaan geven aan het Pr & Communicatie beleid. Afgelopen seizoen zijn de spreekbeurtpakketten vernieuwd, met succes! Sinds september 2021 zijn er 68 spreekbeurtpakketten verspreid. Wat betreft content is er een interview met een voedingsdeskundige klaar voor publicatie, deze ligt nog op de plank. Ook is afgelopen seizoen gewerkt aan het aanbrenge van meer structuur en continuïteit in de communicatie van social media omtrent nieuwe survivalruns + foto’s erna. De commissie is actief betrokken geweest in de voorbereiding van de Survivalrundag. En ook is er afgelopen seizoen gewerkt aan nieuwe videocontent en een communicatiestrategie.
- e. *Commissie Deskundigheidsbevordering - commissievoorzitter John Wiggerman:* John roept de jongeren op een bijdrage te leveren aan alle commissies, maar met name aan de Cie DB. Het afgelopen jaar hebben we veel op ons bordje gehad. We zijn blij met de inzet van de projectgroep die zich bezighoudt met een voorstel voor de hoogte aanpassing van 4 naar 3,5

meter. We hebben veel vrijstellingsverzoeken beoordeeld voor de cursus BTS, dit was mogelijk tot 31-3-2022 en nieuwe toelatingseisen voor ATS en BTS opleiding vastgesteld i.s.m. de SBN. De voorbereiding van nieuw op te zetten cursussen staat on hold vanwege het feit dat we als SBN eerst geaccrediteerd wil zijn volgens de KSS (Kwalificatie Structuur Sport). Daarna kunnen we verder met het ontwikkelen van een volgende opleiding. Een topic wat nog op de lijst staat maar waar nog niet aan toe zijn gekomen is de veiligheid van trainingslocaties en opleiding van Terreinbeheerder. Een nieuw initiatief wat loopt zijn de kwartaalbijeenkomsten, we komen ieder kwartaal bijeen met de examinatoren, opleiders en bondsbureau om de gang van zaken met betrekking tot de cursussen te bespreken en af te stemmen. Daarnaast is het aandeel BTS'ers bij alle TG's geïnventariseerd en dat wordt in 2023 vervolgd. *Vraag uit de zaal: 'Wat wordt er bedoeld met vervolgd?':* 69 van de TG's heeft een BTS gecertificeerde trainer en de overige 31 gaan hopelijk volgen. Wij gaan hierover overleggen met deze TG's, om te achterhalen waarom zij nog geen cursus hebben gevolgd om hier lering uit te trekken.

*Vraag uit de zaal: Welke veiligheid van TG's willen jullie in kaart brengen?'* We gaan eerst inventariseren of er behoefte is aan een opleiding tot terreinbeheerder. We willen de deskundigheid hierin borgen en de TG's hierin ondersteunen.

*Vraag uit de zaal: 'Wij proberen een BTS cursus georganiseerd te krijgen echter lukt dit niet, zijn er te weinig opleiders die een cursus kunnen verzorgen?':* Jochem Schutten (bondsbureau) antwoordt dat de aanmelding geschiedt via het bondsbureau. We doen ons best een cursus te vullen, maar als er te weinig deelnemers zijn dan wachten we, om dit betaalbaar te houden, tot we voldoende personen in die regio hebben om de cursus te organiseren. We zijn afhankelijk van het aantal mensen dat in een bepaalde regio een opleiding wil volgen. Blijf vooral polsen. We proberen het aantal aanmeldingen (minimaal 8) te clusteren, helaas zit hier nog een wachttijd op. Zorg dat Nicole (Bondsbureau) op de hoogte is van jullie aanmelding en alle gegevens compleet zijn, mocht de ongerens van 8 gehaald worden dan plannen wij zo snel mogelijk een cursus in met één van de opleiders. Nynke vult aan dat het kan helpen om bij de RA aan te geven dat er een opleidingsbehoefte is dan kan de RA deze vraag verder in de regio uitzetten om zo tot het minimum van 8 te komen.

*'Er zijn dus niet genoeg opleiders in het land?'* Het zijn niet zozeer de opleiders, maar het aantal mensen die de cursus willen volgen. We kunnen pas een cursus starten als we minimaal 8 personen hebben. Over het algemeen zijn Eric en Jesper bereid 'in het hele land' de cursus te geven.

*'Er kan ook gecombineerd worden?'* Jazeker, graag zelfs!

*Vraag uit de zaal:* ‘Als het voorstel hoogteaanpassing van 4 naar 3,5 m in de voorjaars-ALV wordt goedgekeurd, gaat het dan dit wedstrijdseizoen nog in?’: In de voorjaars-ALV brengen we onderwerpen ter stemming die gelden voor het aankomende seizoen, dus vanaf september 2023. Afhankelijk van het voorstel is er misschien een overgangperiode, maar dat is nu nog niet helder, kom vooral naar de voorjaars-ALV en de afstem bijeenkomsten om hier de details van te horen.

- f. *Commissie Technische Zaken – toelichting door Mark Ribbers:* De twee resterende leden (Marcel Janssen en Floris van Amerongen) hebben alleen lopende operationele zaken afgehandeld: toelatingsverzoeken van koppelstukken en technische adviezen aan TG’s en WO’s. Vanaf seizoen 2022/2023 gaan zij verder in de constructie van het technisch subsidieloket. Marc Stuurman en Bas Eefsting zijn de nieuwe leden van de Cie TZ. Maar versterking is welkom!

*Vraag uit de zaal (Arjan Schutten):* ‘Ik hoor nu dat zowel de PC als de Cie TZ zich met berekeningen bezighoudt. Moet dit niet alleen bij de Cie TZ liggen?’ Mark R. antwoordt dat de constructieberekening bij de Cie TZ ligt, de PC beoordeelt de reeds gebouwde hindernissen. Hans te Velthuis vult aan dat de PC de constructie ter plaatse bekijkt en een eerlijk advies geeft. Uiteindelijk moet dit wel door de PC worden beoordeeld. Mark R. antwoordt dat er veel overlap is. Dit is nu opgepakt door de PC vanwege de onderbezetting van de Cie TZ. Er zijn meer mensen in deze commissie nodig om een goed oordeel te kunnen vellen en het zou heel mooi zijn als we dit bij de Cie TZ zouden kunnen neerleggen. En ook dan gaat dit in samenwerking, aangezien de vakgebieden onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn.

- g. *Werkgroep Duurzaamheid – werkgroep Jora Steennis:* Jora neemt het voorzitterschap over van Lotte van Ruitenbeek. We hebben ons vooral gericht op de shirts om de sport in het algemeen duurzamer te maken hiervoor hebben wij twee pilots gedaan bij de SurviFELrun met armbanden en een pilot in Harreveld met stickers. We gaan hier nog nader mee testen aangezien de resultaten wisselend waren. Daarnaast hebben wij ook gekeken naar afval op het parcours en überhaupt het afval van een survivalrun. Carpoolen is een ander thema waar aan gewerkt wordt. Deze twee topics zijn ook uitgevraagd in de laatste leden enquête.

*Vraag uit de zaal:* ‘Wat zijn de eisen voor belinting dit seizoen?’ De wet over de disposables gaat pas in januari 2024 in zegt Mark R. Het uitlinten van het parcours mag voorlopig wel met plastic belinting totdat we een goed alternatief hebben.

*Vraag uit de zaal* (Eric van den Ham): 'Wordt er zoveel afval achtergelaten bij een run?' Jora antwoordt dat n.a.v. een enquête er ongeveer 6m3 afval wordt geproduceerd. Dit betreft niet het afval wat achtergelaten wordt door de deelnemers maar het totaal aan afval.

*Vraag uit de zaal*: 'Wordt ook gekeken naar de vervuiling in het traject?' We hebben niet specifiek op onderwerp gekeken, maar wel de vervuiling uitgezocht bij gebruik van shirts. Qua CO2-uitstoot moet je compenseren met 10.000 bomen.

*Vraag uit de zaal*: "V.w.b. de pilot in SurvivELrun met armbanden. Is er ook gekeken hoe dit ervaren is door de juryleden?.' Jazeker, bij een 2<sup>e</sup> pilot kijken we naar beter passende armbanden, aangezien deze armbanden niet altijd even goed bleven zitten en daardoor niet goed zichtbaar waren.

*Vraag uit de zaal – Kathy Oudenaller*: 'Is het een idee bij het begin van het seizoen 3 à 5 shirts uit te reiken bij de startranking?.' Jorna antwoordt dat dit een optie kan zijn. We willen in de voorjaars-ALV een aantal adviezen gaan uitbrengen en de leden hierin laten beslissen. Er zijn bijv. problemen met de sponsors op de shirts. We gaan de n.a.v. de pilots de adviezen op een rij zetten.

*Opmerking uit de zaal*: 'Het gaat niet alleen op het graag willen hebben van sponsors op de shirts, het is vooral een financiële kwestie.'

*Eric van den Ham*: 'Hoe belangrijk is zichtbaarheid van sponsors op de wedstrijdshirts? N.a.v. een onderzoek in het verleden bij de Thorrun heeft hij ervaren dat de logo's vaak niet zichtbaar zijn en Pr-technisch levert dit niets op voor een bedrijf. Jora geeft aan dat zij hier graag meer over hoort van Eric. Ze zal contact opnemen.

*Vraag uit de zaal*: 'Inhakend op de vaste startnummers voor de wedstrijden: houden jullie rekening met de recreatieve shirts, dit loopt erg door elkaar. Hoe haalbaar is dat?'

*Vraag uit de zaal*: 'Is er nagedacht over de herbruikbaarheid van armbanden? Ja, een armband kun je bij de finish inleveren.'

De verdere uitwerking van het carpoolen is afhankelijk van de ledenenquête: iemand stelt voor pendelbussen te gebruiken vanaf OV-locaties, waardoor reductie in gebruik van auto's kan worden bereikt.

*Kathy Oudenaller voegt toe dat een wedstrijd app ook handig is bij het samen rijden.*

Schade aan de natuur door hindernissen: 'Wordt er ook gekeken naar het hardlopen door het bos buiten de bospaden?' Jora: 'Dit staat wel op onze radar, maar we weten niet zeker of we dit wel op ons moeten nemen. We richten ons eerst op de belinting en de shirts.' Eddy te Woerd: 'Er is nog voordeel te behalen door de shirts na drie keer weer in te nemen.'



Jora sluit af met de conclusie dat duurzaamheid leeft, er is genoeg te doen en nieuwe leden zijn welkom. Alle opmerkingen uit deze vergadering nemen we mee.

## 5. Verantwoording Jaarplan seizoen 2021/2022

Mark Ribbers licht de verantwoording toe. We hebben het Jaarplan 2021/2022 dat onderdeel is van het meerjarenbeleidsplan, in de voorjaars-ALV van 2021 gepresenteerd. In het jaarplan zijn 49 doelstellingen in 3 ambities benoemd. Van die doelstellingen zijn er 27 behaald en 20 niet behaald en 2 nog niet geheel behaald. We nemen alle slides door. Deze zijn gepubliceerd, maar we willen jullie de gelegenheid geven hierover vragen te stellen.

Het Optimaal Sportaanbod – Survivalrun voor iedereen:

*Het aantal TG' is gestegen van 81 (2021) naar 85: toelichting: gestegen van 78>82: Vraag uit de zaal of deze aantallen kloppen:* Mark R. antwoordt dat we uiteindelijk met 4 TG's willen groeien. We hebben ons doel dan behaald, want we zijn van 78 naar 82 gegaan, maar op het moment dat dit is ingebracht in de voorjaars-ALV was de doelstelling voor dat seizoen dat we zouden groeien naar 81 TG's, dit is niet behaald. Uiteindelijk zijn we begonnen met 78 en gegroeid naar 82. Dus de groei met 4 trainingsgroepen hebben we behaald, maar de groei van 81>85 helaas niet, dus lager dan geprognoseerd.

*Eric van den Ham: 'Het aantal WO's willen we laten stijgen met als doel de landelijke dekking te realiseren?'. Mark R.: 'Precies, we groeien ook in ledenaantal we willen de leden de mogelijkheid geven om aan survivalruns deel te nemen en dus ook dat het aantal WO's naar evenredigheid groeit.*

*Vraag uit de zaal: 'Waarom richt je op groei als de PC de controle niet kan bijhouden? Mark R. 'We moeten ons hierdoor niet laten leiden. De sport groeit. Dus ik denk dat we de vraag andersom moeten stellen: 'Hoe kunnen we ervoor zorgen dat de PC genoeg mensen heeft zodat zij alle WO's en TG's kunnen keuren.'* Verder zijn er geen vragen over de slides.

## 6. Highlights uit jaarverslag 2021/2022

Frank Koelewijn krijgt het woord: Het jaarverslag, met daarin de jaarrekening en controleverklaring van de accountant, is gepubliceerd op onze website en aan de aanwezigen bij binnenkomst fysiek uitgereikt. Ik wil graag een aantal highlights benoemen:

In het corona jaar zijn wij als organisatie gegroeid (15.158 seizoensleden). We zien dit bij de dagleden (5.435 dagleden), de aspirant leden (845 aspirant-leden bij 54 TG's) en de toename bij de BSR. Ondanks dat de sport lastige jaren heeft gehad hebben wij groei kunnen realiseren.

Ontwikkeling bondsbureau: De groei vraagt meer capaciteit van het bondsbureau en deze is uitgebreid met meer uren (20u naar 28u/week) voor Jochem Schutten en het aantrekken van een medewerker pr & communicatie, Emily Legtenberg,

SBN Shirtshop: Eddy te Woerd & Huub Scharenborg van de Shirtshop houden nauwkeurig bij wat er ingekocht en geleverd wordt. De aantallen lagen uiteraard lager dan in niet-corona-jaren. Door efficiënt te werken is er een bedrag van €6.973 overgebleven, dit zal worden gerestitueerd aan de SBN-afnemers. In feite wordt daarmee met terugwerkende kracht de verkoopprijs van de shirts iets lager.

Verzekeringen: Huub Scharenborg is ook de contactpersoon voor alle verzekeringen van de SBN. Alle verzekeringen zijn ondergebracht bij een nieuwe intermediair, Everion. We hebben met elkaar veel oog voor de veiligheid van onze leden en hebben mede daardoor weinig ongevallen claims. We hebben zelfs premierestitutie gehad, omdat we drie jaar achtereen geen toegewezen ongevallen claim hebben gehad. Nieuw is de collectieve bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering die de SBN voor alle aangesloten organisaties heeft afgesloten. De premie hiervoor wordt door de SBN gedragen.

*Vraag uit de zaal (Bram Hurkmans):* 'In eerste instantie was er sprake van een bepaalde korting omdat het aantal jaren geen wedstrijden waren geweest. Is dat nog steeds het geval? Ja, Dat is de 20K die is teruggestort. De afgelopen jaren hebben we minder premie betaald door minder dagleden.

*Vraag uit de zaal (Yorick Klein Gunnewiek):* 'Wat betaalt de SBN voor een daglid aan premie?' Dit is 6 à 7 Euro. Het daglidmaatschap is 5 euro. Tot nu toe kreeg de SBN een bijdrage van NOC\*NSF voor elk daglid, dat gaat veranderen. Dit heeft onze aandacht en wellicht zal het bedrag voor een daglidmaatschap op termijn worden herzien.

## **7. Verantwoording Jaarverslag seizoen 2021/2022**

Marco Stoute neemt ons mee door de jaarrekening. De SBN heeft ook dit jaar weer een groot positief resultaat geboekt van ruim €123.000. Aan de hand van 6 slides leg ik jullie uit hoe dit resultaat tot stand is gekomen en wil ik jullie een voorstel doen voor de bestemming van het resultaat en vragen om goedkeuring en decharge over het financiële beleid.

Samenvatting inkomsten excl. shirtshop. We zien dat er ruim €31.000 minder is ontvangen. Een uitgebreide toelichting op de inkomsten vind je in het jaarverslag op pagina 32 en 39 bij de jaarrekening.

Lasten zonder de shirtshop: We zien hier grote verschillen ten opzichte van de begroting als gevolg van corona. Er is €160.000 minder uitgegeven dan in eerste instantie is begroot.

Shirtshop: Veel survivalruns zijn niet doorgedaan waardoor er minder shirts zijn geleverd. Er is wel een positief resultaat. Dit wordt teruggeboekt aan de afnemers en het resultaat onderaan de streep komt uit op 0.

Resultaten excl. en incl. de shirtshop: In de begroting hadden we gerekend met een klein negatief resultaat (€6.566). Dit werd een positief resultaat van €123.272.

Samenvatting jaarrekening seizoen 2021/2022: Het resultaat leidt tot verdere verbetering van de solvabiliteit en liquiditeitsratio van de SBN. We kunnen onverhoopte tegenslagen prima opvangen.

Waardoor is er weer een groot positief resultaat? De ledengroei was groter dan begroot; minder survivalruns, dagleden, opleidingen en bijeenkomsten; Unify niet operationeel: geen gebruikskosten; Kosten Survivalrundag 2022 in seizoen 2022/2023; Vrijval voorziening verzekeringen uit 2016; Budget voor Cie TZ slechts deels benut; Minder opleidingskosten PC; Minder beheerkosten voor promotiepakket; het budget voor 'content creatie' is niet benut.

Een uitgebreidere specificatie staat in het jaarverslag.

*Vraag uit zaal - Tino Vialard:* 'Er is geen geld uitgegeven voor Unify, is deze post voor volgend jaar opgenomen?' Unify heeft niet geboden wat we hadden verwacht, maar we kijken naar een alternatief dat realistisch en realiseerbaar is.

*Vraag uit de zaal:* 'Is er inzichtelijk wat de gemaakt kosten zijn voor Unify?' Ja, het heeft ons als bond weinig gekost, omdat we daar subsidie voor hebben ontvangen. De Stichting Nederland Sport heeft subsidie gekregen vanuit NOC\*NSF en VWS om gezamenlijk diensten te verlenen aan sportbonden. Voor een aantal bonden is gezocht naar een partij, AllUnited. Dit is een gesubsidieerd traject geweest, we hebben daar zelf niet of nauwelijks kosten voor gemaakt.

*Vraag uit de zaal – Eric van den Ham:* 'Zijn de andere bonden ook niet doorgedaan met AllUnited? Sommige wel, sommige niet en de ervaringen zijn wisselend. De subsidie wordt niet met terugwerkende kracht ingetrokken. Dit is met Nederland Sport afgestemd.

## **8. Jaarrekening seizoen 2021/2022**

### **a. Voorstel bestemming van het resultaat**

Wat gaan we doen met dit positieve resultaat? Het bestuur stelt het volgende voor. Een deel (€17.000) willen we opzij zetten om de rekeningen van de Survivalrundag 2022 te betalen. Deze dag hoorde eigenlijk bij seizoen 2021/2022, maar viel formeel net in seizoen 2022/2023. Het restant willen we toevoegen aan de algemene reserve. Tijdens de vorige ALV is het beleid vastgesteld hoe we omgaan met onze reserves en hoe we de hoogte van de algemene reserve stapsgewijs kunnen verlagen door deze in te brengen in de komende begrotingen. Simpel gezegd komt het erop neer dat we in komende seizoenen meer kunnen uitgeven dan dat er binnenkomt. Er blijft dan nog voldoende buffer over.

*Antwoord m.b.t. vraag van Yorick over het boekjaar van de survivalrundagen:* Is er in het afgelopen seizoen al €4000 uitgegeven aan de Survivalrundag? Mark H.

(directeur): Nee, dit is het bedrag voor de vrijwilligersdag. Dit lopende boekjaar heeft twee survivalrundagen.

*Vraag uit de zaal – Bram Hurkmans:* Zou het verstandig zijn, een reservering op te nemen voor de implementatie van het CRM systeem?’ Het voordeel van een algemene reserve is dat je nu niet specifiek hoeft toe te wijzen. In de nieuwe begroting zijn wel al kosten voor een CRM systeem opgenomen.

**We stemmen middels handopsteken. Dit voorstel wordt unaniem aangenomen.**

- b. *Goedkeuring van de jaarrekening boekjaar 2021/2022*  
**Marco Stoute vraagt conform de statuten of de leden goedkeuring willen verlenen aan de jaarrekening boekjaar 2021/2022. De ALV stemt hiermee in.**
- c. *Decharge over het financiële beleid*  
**Verwijzend naar artikel 19 van de statuten vraagt het bestuur aan de ALV om decharge voor het gevoerde financiële beleid. De ALV verleent decharge.**
- d. *Goedkeuring van het bestuurlijke jaarverslag seizoen 2021/2022*  
**Mark Ribbers vraagt conform de statuten goedkeuring voor het bestuurlijke jaarverslag seizoen 2021/2022. De ALV stemt hiermee anoniem in.**
- e. *Decharge over het gevoerde beleid*  
**Verwijzend naar artikel 19 van de statuten vraagt het bestuur aan de ALV om decharge voor het gevoerde beleid. De ALV verleent decharge.**

## **9. Voorstellen ter stemming**

Nynke de Jong licht deze voorstellen toe. Meestal brengen we voorstellen in de voorjaars-ALV, maar het bestuur wil met de komende twee voorstellen niet wachten.

*Voorstel aanpassing zittingstermijnen:* NOC\*NSF heeft haar Minimale Kwaliteitseisen aangepast. Alle aangesloten sportbonden moeten daaraan voldoen. Voor de zittingstermijnen van bestuursleden geldt als nieuwe eis: “*maximaal 3 aaneengesloten zittingsperiodes van elk maximaal 4 jaar*”. Momenteel hanteren wij 4 maal 3 jaar. Het bestuur stelt voor om dit aan te passen naar 3 maal 3 jaar.

**De ALV stemt unaniem in met dit voorstel.**

*Vraag uit de zaal:* Is dit een eis van NOC\*NSF en waarom kiezen voor 3 jaar? Nynke antwoordt dat het lastig bestuursleden is te werven. Een zittingstermijn van 4 jaar verhoogt de drempel, vandaar dit voorstel. Dit is geen eis van NOC\*NSF.

*Vraag uit de zaal:* ‘Geldt dit alleen voor het bestuur van de SBN of ook voor aangesloten organisaties?’ Dit geldt alleen voor het bestuur, niet voor WO’s en TG’s.

*Vraag uit de zaal* - Arne Hefting: 'Klopt het dat er in de aanleiding staat maximaal 3x4 jaar en daarna 4x3 jaar? Het klopt zoals het er staat.

**We stemmen met handopsteken en Het voorstel wordt unaniem aangenomen.**

*Voorstel dubbele kwalificatiepunten:* Aanleiding: Bij een kwalificatie run krijgen de top-3 (dames) en top-5 (heren) dubbele kwalificatiepunten. In die top-3/top-5 kunnen ook bestaande licentiehouders staan. Voorstel: De eerste 3 (dames) en 5 (heren) niet-licentiehouders in een kwalificatie run krijgen dubbele kwalificatiepunten. Het bestuur wil deze reglementswijziging met terugwerkende kracht laten ingaan per 1 september 2022.

*Vraag uit de zaal:* 'Vallen onder de licentiehouders ook de BSR-licentiehouders? Nee. *Waarom hebben we dubbele punten?:* Over dit aspect wordt nu niet gestemd. Met de kwalificatiepunten proberen we een ondergrens van een kwaliteit van een deelnemer aan de wedstrijd categorieën te garanderen. Iemand die top-5/top-3 in een kwalificatie run kan halen, laat zien voldoende niveau te hebben. Vandaar dat we die personen een versneld traject richting een wedstrijdlicentie willen bieden.

**We stemmen met handopsteken en dit voorstel wordt aangenomen.**

Het voorstel zal het Algemeen Reglement worden aangepast en opnieuw worden gepubliceerd.

## **10. Afscheid van bestuursleden/vrijwilligers**

Mark Ribbers krijgt het woord: De termijnen van Huub en Frank lopen af. Zij stellen zich niet herkiesbaar, dat hebben zij ruim van tevoren aangegeven en dat hebben we sinds 1,5 jaar bij elke gelegenheid benoemd, vergezeld van de oproep voor opvolging. Er is interesse getoond, er zijn gesprekken geweest, maar het heeft nog niet geleid tot nieuwe kandidaten. Het bestuur komt nu op een statutair minimum van 5. We blijven naarstig op zoek naar versterking, want we blijven graag boven het minimum. Er is altijd verloop en ook de huidige bestuursleden zullen niet tot in lengte van dagen blijven zitten. Dus nieuwe bestuursleden zijn van harte welkom!

Huub Scharenborg vervult nu de positie van secretaris. Hij heeft in de afgelopen 3 jaar heel veel gedaan voor de SBN. We kennen Huub als Huub Scharenborg van de assurantiën, heeft enorm veel kennis van de verzekeringswereld en hierin een grote bijdrage geleverd. Dit heeft ook al mooie financiële voordelen opgeleverd. Huub heeft aangegeven zijn kennis met het bestuur te willen blijven delen en te adviseren op het gebied van verzekeringen en zal ook meer actief zijn bij de Shirtshop. Een van

de redenen dat Huub wil gaan stoppen met zijn bestuurswerk is omdat hij de rol van Eddy te Woerd in de Shirtshop over 2 jaar volledig overneemt. We willen Huub namens het bestuur hartelijk danken voor de afgelopen drie jaar, jouw inbreng en de kennis die je met ons hebt gedeeld, de rust die je hebt gebracht en een luisterend oor. Mark Ribbers overhandigt Huub een mooie bos bloemen met een afscheidspresentje.

Huub: In de afgelopen 3 jaar ben ik warm ontvangen en heb met veel plezier mijn taken mogen uitvoeren. Dit was op een gegeven moment niet meer inpasbaar met de taken bij de Shirtshop. Het bondsbureau heeft nagenoeg al mijn taken als secretaris overgenomen. De tijdsbesteding valt dus heel erg mee, het is met name de vraag mee te denken in het beleid. Wil je bij het bestuur aansluiten kom eens een keer praten! Ik wil iedereen erg bedanken. We hebben survivalrun weer mooi op de kaart gezet en het is fijn hier de komende jaren gezamenlijk op welke manier ook, een bijdrage aan te leveren.

Ook Frank is vandaag voor het laatst als bestuurslid. Frank heeft vanaf 2016 twee zittingstermijnen volbracht. Mark R. heeft Frank ontmoet tijdens een regio-overleg. Ik heb hem leren kennen als iemand die zich in de materie kan inleven en dit met passie voor de sport en op een rustige manier uit kan dragen. Hartelijk dank hiervoor. Frank gaat ons niet helemaal verlaten. Hij heeft de werkgroep maximale klim hoogtes opgestart en zal daarin ons van advies voorzien. Ontzettend bedankt voor de 6 jaar als bestuurslid en de bijdragen die je hebt geleverd. Frank ontvangt van Ron een mooie bos bloemen met een afscheidspresentje.

Frank: In 2015 ben ik naar de ALV gegaan, waarin Mark Huizinga voorzitter werd, ik ben de vacature in de juridische commissie gaan invullen en na 1 jaar de bestuursfunctie aangegaan. Dit heeft de passie voor de sport alleen maar aangewakkerd. Mooi om vanuit die rol als bestuurslid bij te kunnen dragen, dit geeft veel inzicht, mogelijkheden en ruimte het eigen gevoel mee te geven en een bijdrage te kunnen leveren. We kunnen nu in samenwerking met het bondsbureau bestuurlijk toezicht houden: het bondsbureau bereidt alles voor en wij mogen de besluiten nemen, waardoor het aanzienlijk minder werk is. Het is heel leuk om te doen, zelfs naast een gewone baan. Ik heb het met veel plezier gedaan, bedankt voor het vertrouwen in de afgelopen 6 jaar.

Mark Ribbers: 'We zijn Huub en Frank zeer dankbaar voor de uitzonderlijke bijdrage. We hebben daarom als bestuur gemeend jullie als lid van verdienste te mogen huldigen met de bijbehorende presentjes. Nogmaals dank daarvoor!'

Afscheidnemers:



De hier vermelde personen zijn vanavond niet aanwezig, maar de SBN is hen evengoed zeer erkentelijk voor hun bijdrage aan onze sport. Wij zorgen ervoor dat zij hun aandenken zullen ontvangen.

Dit zijn de PC-leden: Manfred Franken, Niek van Gils, Johan Scholte, Jochem Bruggink,

Bonds fotografen: Maikel Rutten en Jessie Poelsma en de webmaster: Jochem Beunk

### **11. Rondvraag**

- *Wanneer komen nieuwe bestuursleden in het bestuur?* Deze worden benoemd in de ALV en kunnen toetreden in voorjaar -als de najaars-ALV. Als iemand zich kandidaat wil stellen kan hij/zij meekijken bij de bestuursvergadering om een beter beeld te krijgen.
- *Nu de secretaris is afgetreden kan de vereniging door zonder secretaris?* We zullen een ad-interim binnen het bestuur hiervoor aanwijzen antwoord Mark Ribbers.

### **12. Sluiting**

Einde vergadering om 22.05 uur.

Alle gepubliceerde stukken behorende bij deze najaars-ALV zijn in te zien via onze website.

---

*Onze voorjaars-ALV wordt gehouden op vrijdag 21 april 2023*

